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(CLIPS/DRAMATIZATION)

FLETCHER PROUTY V.O.
With the proper equipment and with the parade
route set up, it's a cinch to kill the
President, and they did it.

LOU IVON V.O.
There was a conspiracy, there was a plan to
kill and murder our President, which they did.

DANIEL SHEEHAN V.O.
The Z-R Rifle Program was an assassination
program.

(GRFX/OPENING TITLES)

NARRATOR
America has three great unsolved mysteries.
”QWM” The Cuban Missile Crisis, the unexplained) Cﬂjglﬂﬁ3

reasons for Watergate, and the assasslnatlon
of John F. Kennedy. Up to now those three
events have been thought of as separate,
you're about to discover that they are tied
together, they are the keys to understanding
the conspiracy to assassinate John F. Kennedy.
Live from our nation's capital, Washington
D.C., it's the JFK Conspiracy, with your host,
James Earl Jones.

JAMES EARL JONES
Hello, I'm James Earl Jones. Many mysteries
surround the death of John F. Kennedy, now
we're going to offer you brand new answers to
the old gquestions, who killed John F. Kennedy,
why did they do it, and how were they able to
keep it covered up for all these years?

(DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.
You'll see who knew about it and how it began.
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PERRY RUSSO V.O.
At that time I go to Ferrie's house, and
Oswald's there and Shaw's, and Ferrie's there
and Cubans are there, and all I hear is anti-
Kennedy, anti-Castro, what are we gonna do,
and Ferrie's walkin' back and forth and
then...

(PTI-(PRE-TAPED INTERVIEW)

PERRY RUSSO
.. someone came up with an idea, well if you
can't get Castro, you get Kennedy, and blame
it on somebody that likes Castro...

(DRAMATIZATION)

PERRY RUSSO V.O.
... and then the US will go to war. He said,
this would have to be done at a triangulation,
he said the triangulation of cross fire, that
was Ferrie's idea.

JAMES EARL JONES V.O.
You'll see who carried it out.

FLETCHER PROUTY V.O.
I have worked on Presidential Protection, I
know there's more than one gunman, and they
know what they're doin'...

(PTI)
FLETCHER PROUTY
...they have the right weapons, everything is
set up, it's, it's a, it's profession.
(DRAMATIZATION)
JAMES EARL JONES V.O.
It's, you'll see who was behind it.

PETER DALE SCOTT V.O.
It's not some external conspiracy that came
from outside...
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(PTI)

PETER DALE SCOTT
...thie was something that happened at the
heart of the deep American political system.

(DRAMATIZATION)
' JAMES EARL JONES V.O.
A And you'll see how it has been covered up for
gl tk all these years.

!

L ,, .17
M "’(PTI):.\;';-.L”*{'

W g B JOHN JUDGE
e o J .4 N¥W There was a rash of deaths, many violent
'...VW :‘"’hm\ deaths...
oy ,l'_‘\J - woe
Wb T (DRAMATIZATION)
Yo Ka ‘\"\
o JOHN JUDGE V.O.

...the deaths follow certain patterns. juem fy sl e

JAMES EARL JONES V.O.
Plus you'll see how it all connects to
Watergate. Facts, photos, evidence never
revealed anywhere before.

JAMES EARL JONES
Our gquests on the show, are people the public
rarely gets to see. Agents of the CIA, the
Pentagon, and the KGB who deal in top secret

;chdﬁj operations, investigators who are speaking to
Nuw W ! - us despite a Congressional Gag Order. Doctors
";AJ .~ with startling new medical evidence.
1T ! Witnesses and friends of Lee Harvey Oswald.
Ljff gwwe U What you'll see and hear may startle you, but
Mxtxm]ﬂVW% { ww~it is all backed up with proof, who killed
o et -ﬁuﬂlﬁﬂt v Kennedy, why did they do it, and who was the
‘Q%*ﬁ}‘ T group behind it, for this information does not
.nvl,hfzg' i & come without a price, people have died to get  ,,
-4 Ad A ‘pr it out, some of our guests are right now jgvnr
oAy fo i receiving death threats, but their goal like «
‘kégd.{ ; - ours, is to finally shed some light on a dark
?=Y1V\‘17 chapter of American history. Join us now, for
RNV T the JFK Conspiracy.

(GRFX/COMMERCIALS)
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JAMES EARL JONES C e
The truth has been hard to get in this case,
for one thing many government files have been
sealed until the year 2029. There are a
number of bills to open the files currently
being ah, considered in Congress, but some did
not open all the files, particularly the
intelligence files, and others insist on
Presidential review. As you view the show,
you'll understand the significance of these
intelligence files, so now, you have the
opportunity to be heard on this important
question.

(VOTING SLATE)

(PHOTOS )

NARRATOR:

If you believe that all government agency
files on the Kennedy Assassination should be
released with no further review, call 1-900-
400-6341 to vote no, call 1-900-400-6351.
Randomly connected callers may ask questions
of our panel. Each call is $1 and You must be
18 or older to call.

JAMES EARL JONES
Kennedy was killed in a conspiracy, but then
you'll soon see that. To help us understand
the who and the why, with us are:

) avn M fUo s
JAMES EARL JONES V.O. & nir job”
A former chief of covert operations for the
joint chiefs of staff, Colonel Fletcher
Prouty, a high ranking member of the KGB,
Colonel Nechiporenko. The highest ranking CIA
official to go public, Victor Marchetti, the
man who put the Kennedy assassination back the
limelight, Oliver Stone. The forensic
pathologist with startling new medical
evidence, Dr. Cyril Wecht.
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(CLIPS)

%[ = t:t‘\ W"{-'):J't (14~
Ok : B

u,wabl* m e nefin g
Lol uat atbirati

1% :»«Af Ay

JAMES EARL JONES
Plus, witnesses, friends, investigators,
military experts and many others. But first,
let's go back to that day in Dallas, the day
was November 22, the time shortly before noon.

i

JAMES EARL JONES V.O.
It had rained earlier, but when John Kennedy
arrived in Dallas the sun was shining. As a
result, the Secret Service left off the clear
bullet proof bubble top from the limousine, at
first the crowds were thick, but as the
motorcade approached Dealy Plaza, people
lining the route, thinned td a trickle, and it
was here that the motorcade violated the
secreted services own rules, as the car

turned, it slowed from 40 miles an hour to 7. .

It was precisely then that gun shots blasted

a} l. *
out, for six seconds the occupants of éﬁiﬁL—-;;L:;JL‘
Kennedy's car was struck by bullets, Kennedy ' A

grasped for his throat, Connally reacted as if)

}. ... - he'd had been hit from behind. Kennedy's head

exploded, driven with great force, backwards
and to the left, then and only then did the

"w‘! JI’ [T w‘vu{i{,v :‘L‘&’ui' . -ﬁ-“»fc
LA Ut (0 U Mt {W v,
N

u/z.uq’ :l,v:f [t~ 4

President's car accelerate and speed on. /éﬁfiifﬂfi @u,&f"fﬁ

Lyndon Johnson the new President ordered. a
federal commission to investigate the crime,
headed by Supreme Court, Chief Justice Earl
Warren, it became known as the Warren
Commission. Hundreds of witnesses, thousands
of hours of testimony, and when they were
done, the Warren Commission announced that
three shots had been fired, from the sixth
floor of the Texas School Book Depository,
from above and behind the President by a
single crazed gunman, Lee Harvey Oswald. The
Warren Commission had given us the official
version, Lee Harvey Oswald had acted alone,
but if all three shots had come from behind,
then why did the President's head f£fly
backwards? A reaction more typical of being
shot from the front.

5 drde Vg fi

T T TR T TTRITRL
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JAMES EARL JONES V.O. (CONT'D.)
And why did so many people including policemen
run not towards the book depository where
Oswald was, but towards the picket fence? If
the Warren Commission was right, why did so
many witnesses <claim to see something
completely dif%ergnt‘from the official report? *ﬂ.n7¢”¢¢ﬁiﬁh¢h
A bows e vudiddoty ary Ohn Mty P Doy wAvh T
(PTI) " D Sl Mg cwxiu’}“ﬂ‘ st '
BMRL! OLIVER \.;,M\a A,Hr'\ﬂT f}' Hf"‘& n n"-{_ ',zn"’{f{\ L-t»‘](_,.,uib“':

I believe with all of my heart, that the shots‘™ VL-u1 u;7Tng
came from behind the picket fence. “K“L--h”“’h4”4}h_
At e e ¢ s v /!
(PTI) wdll T Ly [ v
ED HOFFMAN
(TRANSLATION)

And I focused in on a gentleman with a suit
and a hat standing here at the picket fence.
I saw a puff of smoke, then I saw a man with
a rifle, I was shocked. It was a brown rifle.

(PTI)
BEVERLY OLIVER
And I know enough about guns and hunting, to
know that he was shot from the front.

(PTI)
ED HOFFMAN
(TRANSLATION)
I saw the man in the suit and the hat pitched
the gun to the railroad man, and he walked off
in this direction.

JAMES EARL JONES
Hundreds' of witnesses, thousands of hour of
testimony, yet, these were eye witnesses to
the killing of the President and the Warren
Commission told us, they didn't believe them.
With us now is Jean Hill, who was closer to
the President's car...
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(CLIPS)
JAMES EARL JONES V.O.

... than anyone else at the time of the
shooting, Miss. Hill is a Dallas grade school
teacher and has feared for her life... 75 25

Y SEFTYRS 3 /;..//T f{'-{.ir‘h Z-'/_;,,f,

JAMES EARL JONES

++.. for the last 29 years, she's just written
a book, JFK the Last

(PHOTO OF BOOK)

wA b o JAMES EARL JONES V.O.

o O bissenting Witness, and just last week she
oW F.;ﬁi"ﬂ W received another death  threat on the
L : vi telephone. Miss. Hill, welcome.

v '_.1
LB ”2‘-\,\,#"‘5# JEAN HILL
Lol Thank you.

JAMES EARL JONES
Why did the person, what did the person, who
threatened you on the phone say?

JEAN HILL
Well he said he thought that ah, I had learned
my lesson, and had learned to shut up but that
they'd found out that I had a book coming out
and that if I said anything in the book, I
would never live to enjoy it.

JAMES EARL JONES
Why were you in Dealy Plaza that day?

JEAN HILL
Well I went down there to take a picture of
the President and also a good looking
motorcycle cop.

JAMES EARL JONES
Just what ah, um, what were you doing just
before the shots rang out?

T Y I U TR T VI e T R R ORI T RE R T
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JEAN HILL

Uh, looking for a good place to be seen and
wearing a red raincoat where I could be seen,
and just as my friend started to take a
polaroid picture of the President, as his car
was coming abreast, the shots rang out, I mean
I jumped out in the street to yell at him to
look this way, and the shots rang out...

(CLIP)

oo Mt
o A
- 'w _A’“lu‘.j,ﬂ" \\I “‘)’U 3
AANV
- |’ w A '}vn

VR gt D
ATt

v v RN
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e o T

yﬁpxm

. ‘L
JEAN HILL V.0. [ WDVl
...he grabbed his throat and that was the
horrible head shot.

JAMES EARL JONES
How many shots did you hear?

JEAN HILL
Four to six.

JAMES EARL JONES
Did you see a gunman?

JEAN HILL
I saw smoke and ah, a puff of smoke and a
flash of light from the knoll. Ah, where
someone was shooting from behind the fence.
\
“JWUﬁM' JAMES EARL JONES
I understand that two men claiming to be
secret service agents interrogated you after
the assassination, what were you asked?
o A W el g et hy UAkS g

JEAN HILL
Well, they picked me up and took me to the
courts building and ah, shoved me in a room
where there were two other men, I assumed to
be secret service also, and they asked me what
I had seen, I told 'em, ah, that I'd seen the
President hit, that I saw a shooter from the
knoll and that I'd heard four to six shots,
but they told me I didn't hear but three
shots, three bullets is all they had, three
shots was all they were willing to say right
then.

e R o S T e e b o
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JAMES EARL JONES
Well did you go to Washington and speak to the
Warren Commiifiog? de 3N Negin S2iits Tmf'“f“ztf?
fin . y TR i e D paf AMay yaa- ol L
Ll ek JEAN HILL L.J!l«wrmi NAV Mu\e’w"? \;’U ’U"[‘({“_/
No, because ah, my boyfriend ‘who was a 9,9 A Lr '
policeman got word that ah, possibly I would ;%q‘”' h.£?'7¥’
be killed on that trip and so, I did not go, # ('j11gwyf¢4@
but not long after the Warren Commission came:“€4¢#k o R
to Dallas, and they came out after me and took iyidd vh Daullds: **
me to Parkland Hospital, and I was the only WLVLJquILTZUﬁrd
non-medical person interviewed at Parkland ﬁu%mflmdd u¢4/4¢?

Hospital. - S . / ¢ 1424
Pits vt g W AV Lowvim b g, m{' /mf' ,L“" "'}“m
JAMES EARL JONES Af¢fir "oy oty thsy " (ma what did $he

Were you ever indeed interviewdd by the Warr fugﬁkfﬂaﬁ'uﬁyfkﬂ*

Commission? ”"‘f’ afest all ahe Ao iid g -’J/ﬂvﬁthid‘# ”:‘{N

JEAN HILL
Oh yes, I was interviewed by ah, an inspector
who ah, who was very, very ah, well, he tried
very hard to discredit everything I said, he
accused me of all kinds of things from like a
shabby marital affair to seeking publicity, to
just down right lying.

JAMES EARL JONES
Well, we have a, a telephone call, ah the call
is from Don S. in Atlanta Georgia, what is
your question please?

| ( |
(PHONE CALLER) 7 .The cello uert | ar fu R

) . 3 /1 / /
/H b 10 all .,\--,g-iy At Gk Atel dotlor i 0 T YDy (g LAl AR b
ot i allo ¢ DON §. V.O. ﬂu,f_/%/h 24 h d

My question is ah, who do believe that the ah,

the, the Watergate burglars were acting in

behalf of?

JAMES EARL JONES
That's for you I think ah, why?

JEAN HILL
I don't' know.

JAMES EARL JONES

Thank you. Next caller, Susan H. New York
City.

T T T AR
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(PHONE CALLER)

SUSAN H. V.o0.
Ah, yes, my question is for Jean Hill, Jean
are you sorry that You spoke up?

JEAN HILL
No, I, I've never been sorry that I spoke up
ah, a little bit scared that I'd spoke up, but
I wish I had told the truth then, but I don't
think I'd be alive to tell the truth today had
I spoke up so completely then.

[ JAMES EARL JONES
LA (-_ Later on in the show, Miss. Hill will tell us
. iﬁfhmiﬂ about one of the attempts on her life, As
‘uiﬂw’ J%4, many as a 177 people involved in this case
{mba&”'#vu}?bi haY? died suspiciously, several Dallas
AW )iy Policemen, , %(’,(2 l
Mi:{j 17 W QYD\.:I Vyrian lﬂ’(fv%v(g;jm{’wu{ (ualo o W ﬁ‘btf AL

Y 7

d74nui RAMATIZATION/GR

“\
s

v
yu NARRATOR
Next we challenge the Warren Commission
Report.
(COMMERCIALS)

JAMES EARL JONES
A lot of people who question the official
report, died suspiciously, you'll learn more
about this later, but now, we thought we'd
tell you about the man the Warren Commission
said was the lone gunman, Lee Harvey Oswald.

(CLIPS)

JAMES EARL JONES V.0.
Dallas police Suspected Oswald of two Ccrimes,
one was killing the President. The other was
the murder of a Dallas policeman named J.D.
Tippitt 45 minutes after Kennedy. It was a
media frenzy, within hours we were told Oswald
was a Marxist, who handed out pro-Castro
leaflets in New Orleans, that he was a
communist who had defected to Russia. That he
had renounced America and everything American.

AT e sy

10.

AT
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T owvimussn. 44 fats | oo
JAMES EARL JONES 'V.0! (CONT'D.)
That he had married a Russian Woman, and that
he was a loner with a fascination for guns.
This view of him was essential for the Warren
Commission to explain his motives for
assassinating the President.

. LEE HARVEY OSWALD V.O.
-+..that you people have been given, but I
emphatically deny these charges.

JAMES EARL JONES V.O.
Yet we didn't believe him, why, because
everything we're told about Oswald, fit our
profile of a murderer. heyle Tgay fuuf 4wt Ia
Wb, (it W2 o 17 flua suflome,
JAMES EARL JONES

What if Lee Harvey Oswald was really a US
Intelligence agent? Joining us now is Victor
Marchetti, former executive assistant to the
Deputy Director of the CIA under Richard
Helms, Mr. Marchetti was at the CIA when
Kennedy was assassinated. Ah, Mr. Marchetti,
you, we know that Oswald lived in Russia, was
he a defector?

VICTOR MARCHETTI
It's possible, but it's more likely he was a
ah, ah what we call a “Dangle." He was an
American ah, intelligence agent who was put
out there for the Soviets to recruit in the
hope that he could penetrate their ah, their
intelligence service.

JAMES EARL JONES
Please explain what the office of Naval
Intelligence is, )
i SNk L io o3 4o v YAy, o et o
VICTOR MARCHETTI '”‘M’mf‘“f »?ELQ{’
Well the office of Naval Intelligence is &, is
the Navy's ah, CIA, and that is ah, probably

the outfit that ah, a Oswald was working for,

JAMES EARL JONES
Did Oswald ever work with the CIA?

11.

e
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VICTOR MARCHETTI
Not to my knowledge, and ah, although the CIA
might have been aware of his operations, ah,
the FBI would have been aware of the
operations also, ah, particularly when he came
back to this country.

JAMES EARL JONES
Well did Oswald work for the FBI? PN A
e 2~ Tl be Wea Lig WthUHfmﬂht+&!ﬂ‘w“%-, ;
1 VICTOR MARCHETTI jui Aidien gutin Lier o Lutfe~
No, I don't believe he did, I think he was a, tus
a working with Naval Intelligence, but the FBI
was coordinating on the operation. As was ah
the CIA in the Soviet Union of course when he
was there earlier.

s JAMES EARL JONES
/ dd“’ Thank you. Um, Oswald was a very mysterious
‘h’w{fb ﬂ; person. We'll find out more about him, we
w Wi have asked Ron Lewis a friend of Oswald's to
Q{T *{uI bl join us. Oliver Stone the director of the JFK
<l Amu““' Movie, told us about Ron and his book,
& "Flashback," the untold story of Lee Harvey
Oswald.
¥
e 1 hy W
(PT;I({M pft\!
&Fi OLIVER STONE

LURRY
W

r

A NO?VWLF
.,'\ﬁuﬁﬁ‘ﬁu‘\\ﬁ‘p e

\

i/ . 5 ,
A Marina Oswald confirmed to me that Ron Lewis

gL;iiEbyLJ did exist, and she remembered him because he
v@;ffwfjaf’/: bumped into her one day in New Orleans when
DA

‘?ﬁiﬂ/ she followed ah, Lee to work.

-
ﬁfﬁ¢d* JAMES EARL JONES

. UM Mr. Lewis, I understand that you worked with
Oswald in New Orleans.

. RON LEWIS
" WY We both worked for Guy Bannister but he didn't

."x}hx pay us ah, we got paid from another source.

JAMES EARL JONES
Who was Guy Bannister?
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(PHOTO OF GUY BANNISTER)

RON LEWIS V.O.
He was ah the head of ah, the Chicago office
of the FBI and ah, he also um, supplied...
R RON LEWIS
“..guns for the Cuban refuges and Lee told me
this was a CIA operation.,%ﬁbyuifLUW

L JAMES EARL JONES
i mﬂ What did Oswald do for Guy Bannister?

A
R RON LEWIS
ﬂdlﬁ} lpi g
\ Eu” LW He went onto college campuses and he um,
A VA v v gathered information for the FBI, and ah, he
Qb _'MW ¢ also recruited people to work for Guy
W QL W BRRRAREEE o A Py Mot T
I ‘\’t‘.w‘“ } &;-,YV\' AMES EARL JONES
Qﬂ:ﬁ v bﬂ“ ‘ Did Oswald ever handle gun shipments at ah 544
ml#}‘al Camp Street?
ATl .
I ,‘pAﬁ' 2N i . ' 4 )
W (PHOTO OF 544 CAMP ST.), L A 4-{%54“%, M.{ 5
A AT dign L 4 1u,£u-wiuz L [ ol 4 g, i
P

] A & I 7
RON LEWIS V.O. Muf\,u-»[w«,kubﬁ‘ﬁ_dt bm'ﬁ g
He brought in a shipment of ammunition and “r#T, J‘_Jz%#ﬂ
part of those were kqpt at 544 Camp Street,ﬁvuﬁﬁfﬁ}@ }“;g /
part was taken in a..;djw‘Qdy”ujmﬁ(jﬁaku‘ﬁiw i D omk. M
U Uty f}f,q Fa
RON LEWIS D R
laundry truck to Lake Poﬂ%?fgrain. I
remember this because ah, the a oxes were
very heavy and Lee was ah, not a muscular

person and he sometimes said he was gonna quit
because of it.

JAMES EARL JONES
Is it true that Oswald had worked with Jack
Ruby in New Orleans?

; 2 afnidny ey M‘g,)}/wwg{! Ja&/v{a/.??
(PHOTO OF JACK RUBY) 7Tl . T it
lig o wnet e 4id japss,
RON LEWIS V.O.

He told me that Jack Ruby drove the laundry
truck.
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JAMES EARL JONES
The Warren Commission said that Lee Harvey
Oswald and Jack Ruby never knew each other,
are you saying that they did know each other?

RON LEWIS
They knew each other very well.

JAMES EARL JONES

We know that ah, okay. That makes us wonder,
how much else in the Warren Commission Report
regarding Oswald is incorrect. To prove that
Oswald was a lone gunman, they had to fit him
into ah, an extremely tight schedule. So, we
went back to Dallas to try to trace the
fateful three quarters of an hour from
Kennedy's assassination, to the murder of
Officer Tippitt.

(TRACKING SEQUENCE)

JAMES EARL JONES V.O.
We began in the Texas School Book Depository,
on the left you see the time Oswald had to
meet. On the right, you see a clock,
synchronized to the speed of the film, this is
the time it actually took us. Ready, at
12:33, the Warren Commission said that Oswald
left the Depository, and walked seven blocks o AL s
to catch a bus, they gave him three minutes /U4~ .
Three minutes, but it took us six and a half, ., g dwe 9 57
meanwhile after traveling a couple of blocks, j 2O &gf#i’&ﬁa
the bus was caught in an immense traffic jam, " N
they said he got off the bus. At 12:48, they ‘»/"™4 JF‘>:
said Oswald climbed into a Taxi, they gave him gus LT cff #4%]
six minutes to reach his next stop. It took ddﬂﬂ%%g
us over eight, without traffic.

The Commission said Oswald entered his
boarding house at 1:00. At 1:03, his landlady
said he left the house and went to the
northbound bus stop, yet in order to kill
Officer Tippitt, he had to travel south, so
the Commission said, he must have changed his

mind. T3l iy ace viy ’lq,i'm § ]
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JAMES EARL JONES V.0. (CONT'D.) susiids in
The witnesses all said that Tippitt was killed
no later than 1:10. And that was after the
policeman and his killer had a conversation,
seven minutes, Oswald simply didn't have
enough time.

(DRAMATIZATION/CLIPS)

(PTI)

In every case the commission failed the time
test, and we had no congested traffic to deal
with. But Oswald never got his chance to tell
his side of the story, instead, in the most
secure area, a police headquarters, he was
gunned down by a man named Jack Ruby, the
murderer of President Kennedy was dead, and we
were told, the case was closed. But if the
Warren Commission was wrong about the time
schedule, perhaps they were also wrong in
telling us he was a pro-communist in New
Orleans.

PERRY RUSSO
He comes to New Orleans, to comes in and jOlnE
a group which he's suppose to be a left wing
Marxist he isn't, he's a right wing Fascist,
this is the real Oswald.

(DRAMATIZATION)

DAVE FERRIE
All we gotta do, is get Kennedy in the open,
three teams. We'll get him in a triangulation
cross fire.

PERRY RUSSO
(LAUGHS) Blow away the President?

DAVE FERRIE
We'll use a, a diversionary shot, someone we
can sacrifice, then we'll get him for real
with the other two shots.

CLAY SHAW
David.
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v ‘?ﬂdp\ ! " ' See that, now take a look here! 544 Camp
AN ey Street, 531 Lafayette Street, same buildin',
3*’“ W g right?  But with different addresses, and
ﬁfj g\“ (A different entrances, both goin' to the same
LT place, to the office upstairs. Guess who used
hﬁiﬁiqM\ this address? Lee Harvey Oswald.
&P (PHOTOS/CLIPS)
O
i ' JAMES EARL JONES V.O.
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DAVE FERRIE
We know people who can do it, you know we do.
We'll kill Kennedy, and nobody will know we
did it!

(VOTING SLATE)

: NARRATOR

If you believe that all government agency
files on the Kennedy Assassination should be
released with no further review, call 1-900-
400-6341, to vote no call 1-900-400-6351.
Randomly connected callers may ask questions
of our panel, each call is $1, and you must be
18 or older to call. Find out who conspired
to kill the President, next.

(GRFX/COMMERCIALS) - .,
JF st oy m Aviee v

) JAMES EARL JONES
Oswald spent a lot of time in New Orleans, the
Warren Commission told us, it was because he
was pro-Castro, hell bent on converting others
d to his Marxist ways, Oliver Stone's move,

The office belonged to Guy Bannister,
informant with the FBI, not only was this
address on Oswald's supposedly pro-Castro
leaflets, but the account Oswald used to print
the leaflets belonged to the CIA. Infact
everything about that address was connected to

the CIA. g7~ ) m(Wf Godl e v 1 T Ol

le.
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(PTI)
LOU IVON
It was a CIA operatlon where they had the, the
Cubans in there.
(CLIPS)
,N,L Ai LOU IVON V.O.
| ¥ ..were trainin' these people and, and they
\’\ h had trucks goin' there, with ah, unloadin'
Qhﬁnwpﬂ Lw les in there.
'\.\# & \x\'N N
S ‘\{w{]u JAMES EARL JONES V.O.
ﬂ“ v Witnesses place Oswald there, they even heard
w ! him offer to train anti-Castro cubans.

wa \'&’\,),U” L\‘l‘ (DRAMATIZATION)

di 'ﬂﬁ ¢ LEE HARVEY OSWALD
ﬁ@nﬁﬂ‘ “Aﬁ?l * \ "1l teach these guys guerilla warfare
‘( &\J TA tactlcs.
mv‘ﬂ\ﬁ%dﬂ&w JAMES EARL JONES V.O.
IVSJK}N ¥ But he wasn't the ,only one to share that
RV AV M, \I(\ office. r,g S a /
NP 9&‘ W N l- AL e hﬂwwjunu
lf;wk‘~_ WA RALPH SCHOEWMAN V..~
\’J\*\/w"\ ‘(\)'\U\'j\”‘ E. Howard Hunt set up a CIA dummy
N L\. M\ﬂ*‘ ;f organlzata.on, called the Cuban Revolutionary
Counsel. ]
W™ W W Fup 14 'w\{ "ﬁntﬂ ,t'f I!-bs-',uﬁzm
AT W w. i b Afut
Mo o ;@Q A RALPE SCHO
N hkMD %\ 3\V¥D the headquarters for the Cuban
’ J} { av Revolutionary Counsel, were none other than
G‘\Lﬂf& Luﬁﬂ 544 Camp Street in New Orleans.
}
AT (b
D,\!"\F\N Mﬂ ECLIPS)
ik J&élﬁ @\ JAMES EARL JONES V.O.
&pﬁh Ny Jﬂw Howard Hunt with the CIA, Guy Bannister with
X J\Y mh}"u;- the FBI, and Lee Harvey Oswald, all in the
WA » same office. Today there's evidence that
Enkppk \f Oswald only pretended to be pro-Castro, more
Q{D‘-v\”\” likely, he was a US Intelligence Agent on
>\ ass;gnment

S
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(PTI)

JOHN JUDGE
All of this I believe, was part of the
Intelligence Community's attempt, ah to both
establish a left cover for Oswald, ah to
suggest that he was pro-Castro.

(PTI)

PERRY RUSSO
He was not left wing, I don't care what the
Warren Commission said, it is dead wrong.

(DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.
Perry Russo was a college student in 1963 when
he met the real Oswald, the right-wing
Intelligence Community Oswald.

LEE HARVEY OSWALD
What the hell's he doing here?

PERRY RUSSO

(IN DRAMA)
What do you mean what am I doin' here, what
the hell are you doin here?

PERRY RUSSO V.O.
Well I gave him some expletives back, and ah,
and then Ferrie jumped in between us and said,
oh, he's alright, he was in the friend of
mine. He was in the wrong house to be a left
wing Marxist because you're dealing with
rabid...

(PTI)
PERRY RUSSO

...right wing fascist that were violent in
their desire to overthrow ah, Fidel.

Y T T TR e

P e
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(CLIP)

OLIVER STONE V.O.
Oswald had gone to the right wing Cubans a few
- days before.

(PTI) .
OLIVER STONE

.and then he goes out in the street right in
front and starts becoming a left winger a
couple a days later, so the right wing cubans
go crazy, they attack Oswald, they attack him

oty flrst, but he. gets arrested
st e baly A R\ Jnhu 1 ”MF 4 ionf A 3'\?—'4"" h fl“{ F Thi, 'é"‘"[

. (CLIPS) dhmd -J ﬂw {2 Afawied brw‘z‘fl-r el ¢ e ol a0,
N unu—’ Ay e 1 .‘,.z P
g *Hm Jms EM' JONES JJ\M‘%L:U? o kel “" ﬁ«’gtfﬂfnﬁ

The moment he got to jail, an FBI Agent named
Regis Kennedy rushed down to see him.

(PTI/CLIP) du M(‘f*{wﬂ Y deag vhon J-ofh fo\ﬂm Yo Wb~y M(,(/
A o n beqy sy « L ih / - ‘A/lf' Mwlft%«f

Regis Kennedy w-was a FBI agent, Lee Harvey
Oswald was a informer for Regis Kennedy, it
was a source of information on hi- for him,
now.

(CLIPS)

f v, e
JAMES EARL JONES v.0. f¢ (i lf
Dave Ferrie told investigators about the
connection between the FBI and Oswald.

(PTI) sl el
T v o s bt = mxmwvvmw il
Wt RALPH SCHOENMAN L/ ﬁ“f s

We received 19 files reference was made in
those files to the Central Intelligence Agency
contract number of Lee Harvey Oswald and the
um, FBI informant number S1-72, of Oswald, and
the $200 a month stipend that he was

receiving.
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(DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.

Bannister connected to the FBI, Ferrie with
the CIA, Oswald with contract numbers at both,
all together in an office shared by Howard
Hunt of the CIA. But one other person was
also there, a man named Clay Shaw, the only
person ever to be charged in court with the
conspiracy to assassinate President Kennedy.

JAMES EARL JONES
A very different portrait of Oswald than that
painted by the Warren Commission.
Mr. Marchetti, who was Clay Shaw?

(PHOTO OF CLAY SHAW)

VICTOR MARCHETTI
Clay Shaw was a um, business man who was
involved in international commerce, and ah,
had quite a few connections overseas, ah
operating ah, ah, his, his trademark there in
New Orleans.

JAMES EARL JONES
How did you find out about Clay Shaw's
connection to the CIA?

VICTOR MARCHETTI

Well, ah, in the -- at the time of the
Garrison trial for Clay Shaw, I was working on
the director of the CIA's staff, and he had a
morning meeting everyday in which he had his
twelve top lieutenants and a few staff
officers, and one day he looked at the chief
of the Clandestine Services and he said, are

we giving ah that guy all the help we can down
there in New Orleans, and he was referring to
Clay shaw and he said because we don't want
that ah, words to the effect we don't want
that ah crazy gquy down there causing any
trouble, he was referring to ah Jim Garrison
and I, I thought that was kind of surprising,
and after the meeting I asked the director's
assistant, why he, he brought this up, I was
told to be quite ah, later in the day the,
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VICTOR MARCHETTI (CONT'D.)
director's assistant came over to me and said
look, ah, Clay Shaw used to work for us, he
was a, a contact of ours, and he ah, did a lot
of things for us and ah, this guy Garrison is
digging into his background and he may bring
this out, it would be very embarrassing to the
agency, and that's why ah, we want to help ah,
help Shaw.

JAMES EARL JONES
I see, _well did Oswald ever work for Cla

Shaw? T Wi daf Lifz g bk por o a7 i

Joog 1] binter

k VICTOR MARCHETTI

Um, I think he ah, probably did, from ah
everything I know, but I did not know that in
the Agency.

JAMES EARL JONES
Ah, Ron Lewis, do, do yo _know if he ever
w].?;k%f for Clay Shaw? EﬂYVf LA Wt it o M?LMﬂ ut elf
(e WA Wz q,h wlm C ] : ‘1/ ¢

" RON MLEWIE iy R A

Lee was paid to um, by Clay Shaw to distribute
leaflets in front of the ah, International
Trademark., ..

(PHOTO OF LEAFLET)

RON LEWIS V.0.
«+.but ah, Lee told me this was just a front.

JAMES EARL JONES
Was Oswald involved in the plan to kill
Kennedy?

RON LEWIS
Yes he was.

JAMES EARL JONES
Yes? (TECHNICAL). Later in the show, you'll
actually hear from the KGB. Oswald's past was
hidden all these years as part of a cover up,
the truth, had it been known, had it come out,
would of revealed there was a conspiracy.
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(CLIPS/DRAMATIZATION)

LEE HARVEY OSWALD
---that you people have been given, but I
emphatically deny these charges.

JAMES EARL JONES V.O.
The conspiracy to kill the President needed a
Scape goat, a patsy, someone who would take
the blame, that'sg because there was a need for
us to be directed away from the evidence away

gunman, firing from different positions, in a
conspiracy that would embroil the nation, in
a4 coverup so great that 12 years later, it
would lead to the Watergate break in.

CLIP Vv.0. _
Ladies our men are dressed in business.?)
/

(GRFX)

NARRATOR
Still to come startling new medical evidence.

(COMMERCIAL)

} JAMES EARL JONES
To understand the conspiracy that killed
Kennedy, and the coverup that followed it, you
must first take a step back into history, to
‘ 4 man named Fidel Castro.

(CLIPS)

| JAMES EARL JONES V.o.

| In 1959 the Eisenhower administration, got the
shock of it'sg life, Fidel Castro, a young
freedom fighter, that Washington had armed angd
Supported, announced to the world that he was
a Communist, Eisenhower ordered the CIA to
recruit Cuban refugees. Special military
camps were set up around the country to equip
and train this new force. It became known as

T T R T T SR s
L T A e U T Gt
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JAMES EARL JONES V.O. (CONT'D.)
Operation 40, but Castro continued to thumb
his nose at Washington, so in June of 1960 as
Castro invited Soviet Advisors onto his soil,
a new decision was made, assassinate Castro.

JAMES EARL JONES

Joining us now to explain more of this history
is the Chief Counsel for the Christic
Institute, Daniel Sheehan. The Christic
Institute is a non-profit, public, public
interest law firm, best known for winning the
Karen Silkwood case. Mr. Sheehan, what group
made the ah, decision to assassinate Castro?

DANIEL SHEEHAN

Well, we know James that ah Richard Bissell
was involved who was the Deputy Director for
Plans and Covert Operations for the CIA, and
we know that ah J.C. King who was the director
of Western Hemisphere Operations for the
Agency was involved, and also Shefield
Edwards, the Chief of Security. But clearly
someone from the 54-12 Committee, the Ultra
Secret Committee ah to direct covert
operations had to have been involved in this
decision at that high a level to carry out
something so important.

JAMES EARL JONES
We understand that billionaire Howard Hughes
helped to set up the Ultra Black Operation,
what role did he play?

DANIEL SHEEHAN
Well obviously whoever this was on the 54-12
Committee ah, that made this decision to kill
Castro apparently contacted Howard Hughes to
get him to help set up this operation for
deniability, and that is the point through
which a man by the name of Robert Maheu got...

23,
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DANIEL SHEEHAN (CONT'D.)
-..assigned through the Hughes organization,
to carry this operation out to set up a
political assassination unit, an ultra secret
political assassination unit of some dozen
cubans to kill Fidel Castro and Che Guevara.

JAMES EARL JONES
Mr. Marchetti had the CIA worked with the
Mafia before?

VICTOR MARCHETTI

Oh, certainly the CIa got involved with Mafia
in ah, in World War II when it was 0SS the
Office of Strategic Services in order to have
the help of organized crime in their guerilla
activities in Sicily and Italy. And since
then the CIA has worked with ah, organized
crime and ah, the Corsican Brotherhood in
France, in running dope from the Middle East,
they got involved with it in the ah, in
Southeast Asia, and ah eventually they ah,
they got involved with crime in, in Latin
America as well, and this brings ‘'em into,
into Castro, because they were working with
Organized Crime. Myer Lansky and that part of
the Mafia in Cuba.

JAMES EARL JONES
I see. Ah, Mr. Sheehan, um, is the, if the
Mafia was involved how'd the CIA keep control?

DANIEL SHEEHAN
Well, what happened James was that the, of the
decision that Robert Maheu ah, was involved
with was directed by the 54-12 Committee to
bring in the mob, he contacted ah, Johnny
Rosselli ah, out of ah, out of Las, Las Vegas

P S A S B L S s
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DANIEL SHEEHAN (CONT'D.)

and then Sam Giancanna, and Sam Giancanna
contacted Santo Trafficante, these guys all
got involved in the way they had it handled,
the way they had it handled was the CIA
assigned specific people to supervise this
assassination team. E. Howard Hunt and Frank
Sturgis, very specifically were assigned to
control the training and assignment of this,
this extremely secret political assassination
team that was set up in 1960.

JAMES EARL JONES
Thank you. Let's ah, let's tell you more
about the assassination team, his name would
change with every operation, ah, for this
program we'll call it S-Force.

(DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.
With the help of organized crime figures, and
under the direction of the CIA, fifteen
professional assassins were recruited from a
special operations wunit, an Ultra Black
Assassination Squad. Their job was political
assassination. Their target was Fidel Castro,
it was a Murder Incorporated, and it was a
secret no one wanted to reveal. In November
1960, Nixon lost the election.

(CLIPS)

NIXON
Senator Kennedy will be the next President of
the United States.

JAMES EARL JONES V.O.
And John Kennedy was sworn in as President.
Kennedy was not told about the existence of
experts. This secret was kept from his by
Allen Dulles, Director of the CIA, however,
Kennedy was briefed on the other aspects of
Operation-40.
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JOHN F. KENNEDY

You must never be lulled into believing, that

I the power, has yielded it's ambition for

world domination. Ambition... s
1%4- e

JAMES EARL JONES v.0.J & T kb L pdnd dn s

In April, 1961, he ordered thousands of Cuban UWewu Hlurits 4

Refugees, trained and equipped by the CIA to

invade Cuba, his operation became known as the

Bay of Plgs.

(PTI) .ja-—ﬂu{r )W"LL < ’VMUM
/

FLETCHER PROUTY
It was really a good plan because early in the
planning they brought in Marines who were
specifically trained for Over the Beach

Operations.
(CLIPS) Ah 7 m b iy {MM MﬂF}T ,{M/gmw
TRV L ﬁm“
.»Lui‘»if RN q V:;Z' il}i’m.wao#zs v.0./ yn "ﬂwg ‘{’“7 {"ﬂl.(

a» n¢»a B lt turned into a disaster when somebody in

’ the chain of command, double crossed Kennedy
and cancelled the f;nal bombing run. Kennedy
did not order the planes to stand down, but he
was blamed. John Kennedy was suddenly hated
by the Cuban exiles and all those who
supported them.

(DRAMATIZATION)

DAVE FERRIE
We'll kill Kennedy, and nobody will know who
did it (LAUGHS).

JAMES EARL JONES

Because Cuba was protected by the Soviet
Union, Kennedy had to placate Khrushchev, he
Lm_ promised he would cease all CIA related
operations. But he also tried to placate the
Cuban exiles, so he changed his mind and
04 continued operations against Cuba. Kennedy's
tt aCtanS led to the Cuban Missile Crisis,
taking the world to the brink of nuclear war,
in a minute, you see how it all led to

Kennedy's assassination.

-—-—A_
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(GRFX)

NARRATOR
Coming up, Congressional investigator breaks
the Gag Order.

(COMMERCIALS)

JAMES EARL JONRES
Khrushchev found out that Kennedy lied to him,
and had continued CIA operations against Cuba.
What Kennedy did was simply rename Operation
40, Operation Mongoose. Mr. Sheehan, what did
Khrushchev do when he found out that Kennedy
lied, Kennedy lied tg him? ¢l hw LRy T
HGhi WP e e WL wapraeen Soriion “"*f Mt u-q’,f
nitde DANIEL SHEEHAN
Well what he did was to agree to send missiles
to Cuba and to send some bomber into Cuba to
start to fortify Cuba against what he expected
was a future threatened invasion again, of
Cuba by Kennedy's ah Cuban forces.

JAMES EARL JONES
And how cliﬁg did ﬂi come to a nuclear war?
‘alze e oad 1w w.&ﬂ%uukﬂ' v S
y 447 [DANIEL SHEEHAN -
Well, it, it was pretty extraordinary what
happened obviously is the United States ah
picked up the, the transport of these missiles
on ships coming to Cuba and confronted
Khrushchev, Kennedy confronted Khrushchev and
told 'him that they were drawing a line in the
ocean against, along a particular longitude
and if any of these missiles, new missiles
crossed this line, we would technically be in
a state of war with the Soviet Union, and the
joint Chiefs of Staff had voted that if the
ships did cross that line, that we should go
to nuclear first strike to maintain our
credibility.

JAMES EARL JONES
And they crossed and.

T T B TR
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A i varef

TR

i2W{ ~  DANIEL SHEEHAN

Well, the, the fact is they did cross and the
join chiefs reconvened and voted to go to
nuclear first strike and told Kennedy that he
should strike right now.

JAMES EARL JONES
How. did Kennedy to react to the threat of
nuclear war?

DANIEL SHEEHAN

Well according to the people that were there

with him was that he was stunned at that

moment, he had come to that critical moment of

s history that everyone had feared, and he was

Lo Wv’:[ (5. being told by his Joint Chiefs that he should

WﬂkiJ;A*V”U'HI strike out completely against the Soviet

( A Union, he was in his rockin' chair and

Lid apparently a tear came to his eye and he said,

TRy I, I simply will not be the one that does

o AT Nﬁ this, and he immediately ordered all of US

v Vard i hﬁwﬂ military forces to stand down, this moment was

;Tqvuﬁ Ll ;“ﬂ' what we call in kind of religious circles a

éu“ﬂk‘ AY\F”b« Metanocia, a, a almost a, an experience that

TR m¢ J M transported Kennedy to a different level of

S M @X‘ insight, into the problems that had been being
N A | \,Wq

: LI created;py’thﬁ? Cuban plan. o », Yy L
_mb;q;\u L it seludin KFr dh mw‘f? gﬂfgg abie ly L
dw Y h_“*'ﬁ

A

Well ah, did Khrushchev want, really want a
nuclear war?

DANIEL SHEEN

No, it, it appears James that the travesty
would have been that he had ordered the ships
to stop, but they had, they had not gotten the
communication or they had just gone across the
line completely by mistake, so it would have
been a horrible tragedy to have this thing
happen that way.

R )
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(CLIPS)
detn e LJ)M"""’J- JAMES EARL JONES V.O.
1 . iﬂ Kennedy had come face to face with nuclear
g 1 ml”

. u alienation, he didn't want that to happen
LﬁMVE Wﬁf& again, so he assured Khrushchev and Castro
that the US would keep it's hands off Cuba, he

hdh[ ordered the CIA to stop lnterferlng with Cuba,
L4 :34{14 when they refused, he sent in the FBI to shut

i
Y- W gm‘“‘ﬂ"‘j ﬁ”’l‘ b ae
m b2, of vy e

}1 They started dumpin' on Kennedy for shut
down, attacking these basis and shutting them
down and calling him a trader. fi<fin

(CLIPS) &mfwu
F uww?l o l‘v"f_‘ﬂ,,’;m/ M }ams EARL JONES V.O.

Mﬁ A ded 4t Kennedy continued to make enemies as he pulled

e back from world confrontation. He put in the

’H”T hot line to Moscow, he signed the Nuclear Test

Band Treaty, that shook up the Military

Industrial Complex, he ordered US Troops out

of Vietnam, and that shook them up even more.

(PTI)

“dd
¥ ™ wagor JomN NEWMAN
The idea was a thousand guys out early and
then eventually everyone out by 1965. And he
disagreed with his advisors, it was their...

(CLIPS)

MAJOR JOHN NEWMAN V.O.
..opinion that we had to send combat troops
and if we didn't send combat troops that Laos
would fall and South Vietnam would fall.

n ‘fy;ﬂg down thei tralnin camps. sz/
bl ! onirteed vt o P 087 %%Cf%}f?fm’?ﬁ/ f‘%"lm

DANIEL SHEEHAN askiu’>wx4£7‘41? Jiub

29.
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(PTI)

MAJOR JOHN NEWMAN
they even questioned the wviability of
India, Australia, and Japan, the whole
structure of East Asia they said would be
threatened if we allowed this to happen, so
they were very serious about this.

JAMES EARL JONES V.O.
But Kennedy was insistent, he wanted us out of
Vietnam. He also dec;ded that he could no
longer trust the CIA.Wwusn F fluw igeh €erdie. >

(PTI)
FLETCHER PROUTY
After the Bay of Pigs, Kennedy had decided to
change the whole structure of how this
government would carry out Cpvert Operation...
md#vii‘ /A ﬁJﬁ Mﬁ%ff (12, niuin

(CLIPS) lpug Whigl M,; il ,mfﬂ(

30.

ﬁM’V’f' 20 Mt gyl "
2"«41,!{ uid i}w{ FLETCHER pnow{ V.0 Jirmsly dim fav) dpatd I,

.and so he was transferring Covert ¥tiufns /

Operatlons directly to the Joint Chiefs of
Staff, shortly after that he fired Allen
Dulles, who had been the Director of Central
Intelligence, since 1953, that ah, was the
signal to the CIA of what Kennedy was gonna
do, or what he had done.

(DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.
Kennedy was changing the status quo, the
whispers started, from big business to the
military. From disgrumbled intelligence
agents to anti-Castro Cubans and their right
wing supporters.

DAVE FERRIE
I had Castro.

JAMES EARL JONES V.O.
Kennedy had to go.

T T T s T Ty Y
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DAVE FERRIE
Forget Castro, we'll kill Kennedy, that's who
we'll kill, we'll kill Kennedy.
JAMES EARL JONES V.O. !
The mechanism was already in place. S-Force

was available for hire, waiting for it's next
political target.

e 1 et e nsnas] I bt

Mwh 48 Y Jney /7 _
SRRV AEY p R i M L T fon
DANIEL SHEEHAN ﬁfﬁﬂ{ il "

And they resolved at that point then betwee
May and June of 1963, that they were gonna
kill President Kennedy and they were gonna
kill him either in Miami, because he was...

(CLIPS)

DANIEL SHEEHAN V.O.
-+.8cheduled to come to Miami and have an open
car parade there or in Texas.

(PTI)

DANIEL SHEEHAN
And that was the decision that they made, to
go forward and to kill him.

(VOTING SLATE)

NARRATOR

If you believe that all government agency
files on the Kennedy Assassination should be
released with no further review, call 1-900-
400-6341, to vote no call 1-900-400-6351.
Randomly connected callers may ask questions
of our panel, each call is $1, and you must be
18 or over to call.

Up next the shocking proof that Kennedy was
killed in a conspiracy. Propf never seen
anywhere before.Wiuf cir [Tesg o ?

(GRFX/COMMERCIALS)
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JAMES EARL JONES
In this segment you will see the evidence that
Kennedy was killed in a conspiracy, using more
than one gunman. Our first guest is Dr. Cyril
Wecht, a world renowned forensic pathologist,
he has been the coroner for Pittsburgh
Pennsylvania, and past President for the
American Academy of Forensic Sciences, he was

32.

one, he was the first non-government.yisif>
pathologist to examine the medical evidence¥f1““

President Kennedy's assassination. Dr. Wecht,
how does the evidence prove that there was
more than one gunman? ukd‘yqqynzfg

DR. CYRIL WECHT
First Mr. Jones, we have to understand the
predicament that the government found itself
in when they analyzed the alleged murder
weapon, the Mannlicher Carcano, non-automatic
both action weapons developed before World War
II in Italy, they determined that it took 2.3
seconds from shot to shot without allowing
time for repositioning, reaming at a moving
target, then we may examlne the Zaprud r

£1lm, v u wwtml Jﬂ»{ f’l A
Mﬂz Ain

was completely non-reactive, 1.5 to 1. 6
seconds after Kennedy had already been hit in~
the throat, and that is what gave birth to the
single Bullet Theory. o FHS et "14.7 P
wtg at e o] D e
DR. CYRIL WECHT

... that one shot came through Kennedy's back,
through his neck then through Connally's
chest, through Connally's wrist into
Connally's left thigh, and that is what
permitted them to say that Oswald was a sole
assassin. I was just gonna say, if you looked
then Mr. Jones at a frame from the Zapruder
£ilm. ..

Wt i B "ﬁiﬁ s ’”’%’i;/z
aud W Lt uquino
7\3{ DR. cm . o 5 préthred 4 'kaf?) /ZW

D¢q frame by frame they saw that John Cbnnal
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(FRAME 2:30)

DR. CYRIL WECHT V.O.

+++» I'll illustrate the point I just made,
this is frame 2:30 and if you see right here,
there is John Connally's hat, I'm gonna clear
that a moment so we could first see his face,
you'll see that there is no reaction
whatsoever, now, look at the white Stetson hat
he's holding his right wrist, look at Kennedy
of course having been struck, 1.5 to 1.
seconds have elapsed and John Connally
according the Single Bullet Theory of the
Warren Commission has been shot through the
chest, the right wrist has been fractured, the
nerve that permits the thumb to hold things in
that position with the fingers has been
severed, the bullet's gone into the thigh, and
he sits there totally, totally unreactive.

JAMES EARL JONES
Now you might have covered this but, why
couldn't one bullet have hit Connally and
Kennedy?

DR. CYRIL WECHT
The bullet that was found on the stretcher at
the hospital, the hero of the Single Bullet
Scenario in its original weight was a 161
grains.

(PHOTO OF BULLET)
DR. CYRIL WECHT V.O.

The bullet that was found weighed 158.6
grains, a loss of...
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DR. CYRIL WECHT

...1.5 percent of the original weight of the
bullet, and yet when you look at the x-rays of
these two men, you see fragments of the bullet
in four anatomic locations with a significant
fragment having been removed from the
Governor's wrist and another piece to this day
remaining in his 1left leg, if you put all
these together, you clearly have an excess of
1.5 percent of the original weight, if you
look at the bullet, Mr. Jones, you'll see this
is Commission Exhibit 399, the Stretcher...

(PHOTO OF BULLET)

DR. CYRIL WECHT V.O.

..Bullet, the Magic Bullet as the critics
prefer to call it, this bullet is absolutely
pristine. It's a 6.5 millimeter, fully copper
jacketed, except at the base, lead core piece
of military ammunition. The nose, the cone of
the bullet, which allegedly destroyed four
inches of the governors right fifth rib and
caused a comminuted or shattered fracture of
the distal radius a dense heavy bone in a
man. ..

DR. CYRIL WECHT

Connally, a little taller than you even
that this bullet according to them, broke both
those bones, and yet emerged in this pristine
condition, losing only 1.5 percent of it's
original weight, and that is why that one
bullet could not have produced those wounds.
The other reason of course is the trajectory,
if you 1look at this trajectory, of the
model.
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(MODEL)

DR. CYRIL WECHT V.O.
...that is portrayed here, you see that under
the Warren Commission scenario the bullet had
to have entered Kennedy's back and by the way
they revised that wound, it was placed several
inches higher than they did on the night of
the autopsy, and then they say it went through
his neck, and as it was going out to the left,
and downward and forward, it would have to
have stopped in midair, come back about 18
inches and then gone into John Connally's
right posterior auxiliary area, which is a
fancy way to say right behind the armpit, and
then when it came out it saw the wrist over
here and it said hey, let's get the wrist in
two, it reached over, got his wrist, shot I
showed you before holding the white Stetson
hat and then it moved downward, now the angle
through Connally's chest, was downward about
twenty-five degrees the angle from the chest
to the thigh was downward at forty-five
degrees and yet the angle through Kennedy was
upward at about seven degrees, so we've got...

DR. CYRIL WECHT
... then a bullet which does incredible
gyrations like a roller coaster at an
amusement park, moving horizontally and
vertically at different times depending on
whatever you need of it.

JAMES EARL JONES

Thank you Doctor, we performed a test to find
out if it was possible to have a bullet come
out as the Warren Commission said it did,
Larry Howard, the director of the JFK
Assassination Information Center in Dallas, an
antigue gun collector and expert marksman,
performed this test.
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(DEMONSTRATION)
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1o m{'ﬂwﬂ?‘ il LARRY HOWARD
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This 1is a 6.5 Italian Mannlicher Carcano
rifle, this rifle dates back to World War II.
It's identical to the one found on the sixth
floor of the Texas School Book Depository,
that, and that was allegedly used by Lee
Harvey Oswald. The ammunition I'm gonna fire,
is the same log number allegedly used by
Oswald. I got the ammunition from an antique
gun collector and checked it with the
information in the Warren Commission Volumes,
the rifle is not a very reliable gun, many
times it will misfire, now if that happened
we'd have to take a second shot. The target
is a combination of ballistics gel and bones,
the Dballistic gel assimilates the same
properties of skin and Dr. Wecht suggested we
use cow bones because they are very close to
the consistency of human bones, here we go.

( SHOOTS)

hw'v‘fu ,,L[-

As you can see the bullet I just fired is
severely distorted. Now let's compare it to
C-399. Which is in near pristine condition.

JAMES EARL JONES
Dr. Wecht, 1let's talked about, let's talk
about medical evidence, who performed the
autopsy?

DR. CYRIL WECHT
This is incredible, to do an autopsy on the
President of the United States, dead as a
result of multiple gun shot wounds, they
called in two Naval Pathologists from Bethesda
Naval Center here in DC who had never done a
gun shot wound case, who had never performed
medical legal autopsies, who were not forensic
pathologists, in other words a third gquy
called over from the Armed Force Institute of
Pathology and he was in a bad situation, an
army man in a naval setting and he had limited
experience himself, instead of calling in top

36.
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DR. CYRIL WECHT (CONT'D.)

forensic pathologist, who had been known and
utilized by the United States Government going
back to World War II, and in many capacities
subsequent thereto, they deliberately excluded
those people because they all shared one
common flaw, they were civilians, and could
not be ordered to do things.

JAMES EARL JONES
Doctor, before you go on, um, let's talk with
Dr. Charles Crenshaw, one of the doctors in
the operating room, when Kennedy was brought
into Parkland Memorial Hospital, Dr. Crenshaw
has written the book JFK Conspiracy of...

(PHOTO OF BOOK)

...S8ilence in which he reveals many secrets he
kept for over 28 years. Dr. Crenshaw the
Warren Commission told us that Kennedy was
shot with three bullets, all from the back, do
you, did you see Evidence of anything
different?

(PHOTO OF DR. CRENSHAW)

DR. CRENSHAW V.O.
Yes, I saw definitely evidence, I saw evidence
of two wounds that were came from the front,
they head wound was tangential in nature, but
it was a large avosteria, in the right rear
part of the head, there was loss of part of
the parietal temporal, and most of the
occipital lobe of the right cerebral
hemisphere, with exposure of the cerebellum.
It was about two and a half, to two and three
fourth inches in diameter, more or less
circular in place and had the appearance of an )
exit wound. When I saw the autopsy photosﬂfu&“g)
there was no damage or no wound in the right ’
rear area shown in two photographs.
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Well the autopsy picture ah e pic ur
the throat shows a two inch 1nc151on where a -
tracheotomy was performed. is that w at
you remember seelng? 0 4—1’1 tu [l“?

S

' Lir N £

AL ﬁ%{ DR. CRENSEAH V.0 ()
No, the, the second wound that I saw from t
front was the anterior neck wound which was
three to six millimeters or less than a fourth
inch in diameter, it was clearly demarcated,
round and relatively clean cut, when the
endotracheal tube didn't work, Dr. Perry
performed a tracheostomy through the entrance
wound, the incision was sharp, with smooth
edges, about one to one and a half inches
long, I might add it was the same as when the
tube was removed before he was put into the
coffin, but the autopsy photograph showed a
widely gaping wound with irregular edges about
two and a half to three inches long.

JAMES EARL JONES
Doctor, why have you kept this informationmn
secret for so long?

(PHOTO OF CRENSHAW)
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DR. CRENSHAW V.O.

Well there was an edict of silence ah put out
but in deference to that physician I believe
it really meant that we in the room were not
to use this intense personal experience for
commercial gain or um, a head start in opening
a new practice. However that fraternal
doctrine was kept for many years. I'm now 59
years old and have completed the development
of my department, using Parkland as a model
and will continue only in a teaching and
administrative capacity for the next few
years, and lastly I think I was naive, I
always felt our country would provide the best
possible post mortem examination with the best
physicians and ergo would have the best
investigation for our fallen President.
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hank you Doctor, will you please stay on the
line with us? Now we ah, turn to our new
medical evidence, Dr. Wecht, how did this new
evidence come to your attent;cn’

DR. CYRIL WECHT

Larry Howard whom we saw a little bit ago,
called me and told me that he had been looking
at the photos of the President's head again,
and something that had troubled him perhaps
subliminally previously had come to the fore,
once again, and that was, Mr. Jones, a
straight line with short hairs in the...

(PHOTO)

DR. CYRIL WECHT V.O.

...President's scalp, we're looking at the
back of the President's head, and this is the
nose, up front, in other words, the President
is lying supine on his back, on the autopsy
table, and this is taken before the autopsy
began, so what we're looking at then, must be
if the photo is real and original must be
an...

DR. CYRIL WECHT
.untouched anatomical graphic portrayal of
the President's head pre-autopsy. What Larry
noted...

(PHOTO)

DR. CYRIL WECHT V.0.
... is this straight line with short hairs,
short hairs not the kind found in someone with
a full head of hair, but the kind found at the

DR. CYRIL WECHT
... base of the scalp at the hairline, where
one gets a haircut and where the hairs are
trimmed, in other words, what we're looking at
here is a portion of the scalp that has
been...

35.
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(PHOTO)

DR. CYRIL WECHT V.O.
... reflected upward from the rear or
,\,Mﬂ occipital area that Dr. Crenshaw was referring
. .} LA to that has been now reflected back up thusly
AT ’\WQL giving us the picture of the straight line
W-]_m MRl 4 with; short hairs that we see here.
S T N Lo ritng
v 2 pﬁk ;jubuq JAMES EARL JONES
,,l__,y;_} . %VI{J&JJWEH, okay, and what does that prove?
(g 4
S "#Mumry\ ‘ DR. CYRIL WECHT _
j 'N\'{M What it proves is that this picture 1is very
I‘Vw v W %likely revised altered photo, it definitely
i ! M ‘};M" proves in conjunction with the Zapruder film,
Ww M\ﬁ\ﬁ v | M that shows the President being hurled
b PR E violently backward and to the left, at the
/s mbv’v/} moment of impact of the head shot, and force
A w;,('. equals one half mass times velocity squared,
) and we know the mass of the bullet, 161 grains
W % ; '\,')VU travelling almost 2100 feet per second - a
~Y tremendous impact, and supposedly according to
M’ W Wm the Warren Commission, he's being struck from
0 J‘a} the rear, but his body moves backward and to
/VM \_‘ b the left, when you take that and you correlate
A M it with the description that Dr. Crenshaw and
V‘M‘J\)\* «“ other doctors at Parkland Hospital, and a
LL M' . nurse and a secret service agent, and ah,
X V\/ funeral director all said about a gaping
Wll»‘ ,VJY‘ L defect in the right rear of the skull, when
W M/\M" - you look at these photos, and you look at work
A that other people have been doing including a
' colleague of mine, Mr. Tom Wilson in
Pittsburgh and so on, you come to the
conclusion that we're dealing with a big
defect in the right rear of the skull and the
significance of that is, is that it was an
exit wound, not an entrance wound, but there
are other holes too in the head that I'll hope
we'll have a chance maybe to talk about later.

40.
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Lﬂni;ﬁ ?Mﬁ:L? Thank you Doctor Evidence like this usually
& never gets to the public, people who find it
yﬁlbi .n%tif,kpq are often warned to keep quite, or worse, or

{4 killed. ke th f Dallas Polj
b % 1 a ike e case o a as Oliceman
E%Mﬂﬂl{m Buddy Wallters.
S
LAW‘*“‘ " (DRAMATIZATION)
A\A‘% JOHN JUDGE V.O.

He was called in to pick up an escape convict
in a motel.

(PTI)
JOHN JUDGE
Reports were even determined whether the gun
ah, that shot him was the policeman's gqun or
the ah, the escape convict's gun.
(GRFX)

NARRATOR
Coming up, secrets from the KGB, plus the
connection of the Kennedy Assass;natlon to
Watergate.

(COMMERCIALS)

JAMES EARL JONES

You've seen the medical evidence that proves
the fatal shot exited from the back. Before
this program is over, you 11 see other
evidence and know how thi conspiracy was
carried, out but first, gettlng at the truth
in this case has been painstaking and
dangerous occupatlon.

11{0

(DRAMATIz%’i'aIcS(N) /VWV‘WWMM ans g ,a&/j,

J. 5 EARL JONES V.O0.
As many as 177 people died simply from knowing
too much. The moment Kennedy was killed, a
massive coverup went into operatlon.
Witnesses were threatened, and many were
killed...
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.Evidence was tampered with and destroye f ey
and documents were locked away under the guise /M ‘L” bt ,
of National Security, there were many things et /
you weren't suppose to see, like the Paraffin et th'
test, given to  Oswald, that  proved 4 Faq 5
conclusively that Oswald had not fired a rifle - ¥ . tia&ﬁ444 a
that day, or the spy camera found in Oswald's [liy wka M""al/
possessions, issued to him by the US Gv ﬁ¢444AQ
Government, or Oswald's .letter to a Mr. Hunt,
requesting his next assignment, the only Hunt JJ‘[,_
TL@J]Wuﬁgﬁmg_ab we know of in this case is Howard Hunt, of the

e pedo 7 ficu [,

L

CIA. Who shared the same office with Oswald
in New Orleans. There were intelligence
connections to Oswald everywhere you looked,
and every one of them was covered up, there
was even advanced warning of the
assassination, received by the FBI, that was
locked away, so you would never know, road
blocks, coverup, hiding the truth, Jim
Garrison, District Attorney in New Orleans,
learned that the hard way.

(PTI)

o m.a{.u’, A

W”{f% ; 4&\3

FA“L

OLIVER STONE
I think he proved beyond a shadow of a doubt
that Oswald who was suppose to be a lone nut
communist, had a very strange set of friends
in ah, ah, New Orleans, among them Clay, ah
Dave Ferrie, Guy Bannister, and Clay Shaw.

(DRAMATIZATION)

DAVE FERRIE
Kill Kennedy.

JAMES EARL JONES V.O.
You also learned about Oswald's connections to
New Orleans, you learned about the party,
summer of 1963.

DAVE FERRIE
We'll kill Kennedy.

L DAEEYET 7 Y L e e 1 ’ TS A T T e B S N T T T T D T T

ey



lq'\'

’L

Mﬂ

fJ Wj

al

.fSW”‘

THE JFK CONSPIRACY
AS BROADCAST SCRIPT

AAM”

43.

L n“”f°“*f‘Mdnf (it an htn bt ey ﬂ?h/¢u*'w~dﬁﬁ7.ﬂ/%f

foc Al g o e~
4¢7i. if '14¢?;;;?44:tzijﬂ‘ézf Z:zzdték45+~atai‘

,m,tm 7 Wihyiy oy W MM 4

g — JAMES EARL JONES V.0. [uyuf., 7DI Aderds
Lﬂﬁhlhﬂ got Ferrie to talk and Ferrie started

(PTI)

telllng him amaz;ng details of

g 4
M%\ﬂ ..f" ;‘/LMZ

K he
, BsﬁSiln tm[/r;/l& M_/“MM,. : 2 //MW Mé»fﬂ]jj 7”,_;1,,&‘
‘Ma,ff”“““ ¢ FERRIEM*!

All. we gotta do.

JAMES EARL JONES V.O.
The word of Ferrie's cooperation leaked out.

LOU IVON

And I got a phone call here, in - here in my
home right from a Dave Ferrie, he was
panicking and al-almost crying, that's when
the investigation leaked out, it was in the
news media about the major investigation of
the JFK, ah, I mean, 1like I say, panic,
screamin' out there, they're gonna kill, me
you know, why did you do this. You know, what
happened?

(DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.

Ferrie was Garrison's major link to the truth.

To him, Garrison would have proved Kennedy was
killed in a conspiracy. It is said Ferrie
wrote two suicide notes, both typed and
neither signed, it is said he died of a
massive brain hemorrhage, but many people now
believe Ferrie was murdered. Without Ferrie,
Garrison was forced to find other witnesses.
He learned of a Dallas Policeman named Buddy
Walhters.

(CLIPS)

Walhters had been in Dealy Plaza when he found
what appeared to be a fourth bullet.
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(PTI)

44.
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JOHN JUDGE ihyf~ i ki foy Apw 1ot Tuith f

Walhters urgently described it as a 45 slug
and then later ah, changed and said that he
hadn't find, found a bullet there, but there's
photographic evidence from one of the Dallas

Aﬁ } newspaper photographers.
/
| [\%

(DRAMATIZATI_EJN) Leewm & )

49 WAD
J W .mu:s EARL JONES V.O.
Walhters agreed to come to New Orleans and
_— testify for Garrison. But before he could
I“L)-ﬁ/t’{ 'fuﬂ leave, he was sent to a motel in Dallas.
AWt MAN #1
w_prw = Hey can we come in?
fw-rﬂ" lﬁ'i& MAN #2
«\A V«'*-)‘ i r{!Q“ I'll tell our friend in there that he's got
/ { LA iij"g{&\’fﬂdﬂ company. Hey pal, hey pall!
\/Jn v 1"-"6 JAMES EARL JONES V.O.
; (.W' 'p\a. So before he got to New Orleans, Buddy was
1“.1\ ﬂ'{ [u ) killed...
i 2y an Wl
bt Wiezo2) i
u‘*u, i
,g’\om"‘* n; M‘_.{( (\ . Garrison found another Dallas policeman,
;}\WU"W:A& Officer Roger Craig.
WA PTI
v W 1\ W ( )
JMC"NU* m JOHN JUDGE
(W A Craig and another ah policeman found a

rifle, ah..

(CLIP)

JOHN JUDGE V.O.

Craig and, and ah, and others were the
first to see, the, the spent shells near the
window, lined wup in, ah, in, in a direct
row...
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2 fﬂﬁj . about twd inches apart, not the way shells
)LVu‘ uﬁ,vvﬂ fall when they're ejected ah, randomly from a
v% gun, um but placed there.

#,MWHM/J (DRAMATIZATION){ e e /A ‘{‘/ M///Mﬁ/%// )u;v
Vaae ‘&5&“’ V,m“l}ﬁ:w J:!Eﬁw!nnfnaoms V. oj , whant 1 Ive q,‘,u;{‘ [ flh

Craig also saw a man who he later said looked _
like Oswald, running from the School Book Zenn /@7QQL-

/
A7 ‘Pfr
{‘?/\/V ! WIVL‘\ Depository. When he reported this, he was 414/ u@

ld to say it didn't happen.
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(PHOTO/DRAMATIZATION) - / 1afiq A
e N e
AMES JOHE
me\ MWW+  But Craig persisted, he too agreed to help

V.0.
qtu*uyﬁarrlson Craig survived but someone was
BWT"V” /520”“4 certainly trying to keep him silent. Three
Al g4 more violent attempts were made on Craig's
l d life, he kept surviving, finally we are told,
w9 A P

vjﬁz he committed suicide. Yet, Garrison was
fV”u f q determined to find the truth. He found the

2£44}0 i {Mﬁg new witness, Harry Russo.
L"F‘ (PTI)

PERRY RUSSO
Right away I penned a letter to the DA's
Office in New Orleans.

(DRAMATIZATION/PHOTO OF SHAW)

JAMES EARL JONES V.O.
Because of Russo Garrison brought charges
against the only other person at the party, a
wealthy industrialist named Clay Shaw. He
felt he could prove Shaw was tied to the
Kennedy assassination, but he needed Federal /

cooperation. Q dnt T f7 ﬂfu.«? ¢ MfLu( /I’\
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(PTI)

LOU IVON
We got no cooperation from the Federal
Government at all, at all. None. Zero.

(DRAMATIZATION)

DAVE FERRIE
Contra will want to invade Cuba.

JAMES EARL JONES V.O.
There was even an attempt to threaten his key
witness. J .fruq.’],w [/ Ml? [Lu( .‘L(. h—#'bﬁ'{ ZWM"?/ [A/L#

A
(pr1yt A

= ' Y
phed M2 i La-—w{ :7 ﬂm,,e‘.:'ﬂu_r
PERRY RUSSO

He sald you never knew anyone named Lee
Oswald, or Leon Oswald, you never heard
anybody discuss shooting the President of the
United States, before the President was shot,
and he says and ah, you did not attend any
party or meeting or gathering...

(DRAMATIZATION)

PERRY RUSSO V.O.
.+..0n Louisiana Avenue Parkway, that's the ah,
ah discussion a centered around shooting
President Kennedy.

DAVE FERRIE
We know people who can do it, you now we do.

(PTI)

PERRY RUSSO
You never heard anybody...
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(CLIPS)

JAMES EARL JONES V.O.
When he didn't go along, Russo was taken down.
Garrison was taken down as well, as soon as
Shaw was acquitted, powerful forces conspired
to destroy Garrison's credibility. These
forces are still at work, so believes Oliver

Stone. ,/ gigﬁ Y
e (luis St +0 /-ﬂ 7]
e B

OLIVER STONE
They went after the movie with a I think ah
deliberately, early, I've never seen a movie
that was attacked before it was released.
This was ah, for vicious attack and it came in
the form of Washington Post ah, big article
discrediting the movie...

OLIVER STONE V.O.
...based on a stolen script, ah, that was sent
to every news organization in America, I think
we were everywhere,

(GRFX)
NARRATOR
Next, an investigator from the House Select
Committee Assassinations, breaks the Gag,
Order. U Ny mdd wmy Mniymd O a

) wh 2 Lt AL
(COMMERC ALSf; d’ At hapetin, %Mff‘;’r* -,Wé',\

JAMES EARL JONES
Joining me now is a former investigator for
the House Select Committee on assass;natlons,
Gaeton Fonzi. Mr Fonzi, did you sign the
Secrecy Agreement?

GAETON FONZI
Yes, we had to.

JAMES EARL JONES
Ah, tell us about that agreement.

Hale fupreme und>
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GAETON FONZI
The agreement was basically to prevent the
press and the public knowing what the
committee was doing.as it was do%ag it.
vt bl clwsdef e WY TN ion ad 20( )
J S EA JONES

Well why didn't um, why didn't other members
of the staff, speak up?

GAETON FONZI

Well it was the same way as it was with the
Warren Commission there were a lot of young
ambitious attorneys on the Committee, who ah,
saw the opportunity to use their work with the
Committee to enhance their resumes in the
future, they were very interested in keeping
ah their government jobs as it were
e e et ﬂk, AN ~ A a1 O Do 2fLa f/ )

JAMES JONES
Why did you come forward?

GAETON FONZI

Well for a couple of reasons, first of all I
didn't give a damn about a government job, and
secondly I was outraged after the House Select
Committee Report came out that it was being
treated as if it was ah, the final word and
ah, like the Warren Commission report it was
not at all ah, the result of a full and
complete investigation.

JAMES EARL JONES
You found the first eévidence that indicated
Oswald was connected to the CIA. How did you
make that link?

GAETON FONZII

I ah, came across a witness in Miami who was
the leader of Alpha 66, one of the most
violent and aggressive anti-Castro Cuban
groups, it was the, the group infact that
attempted to embarrass Kennedy during the
Cuban Missile Crisis when he was in delicate
negotiations with Khrushchev, ah, his name was
- the leader of this group was named Al, ah,
Antonio Veciana, Veciana told me that
throughout the period that he formed the

48.
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GAETON FONZII (CONT'D.)
group, prior to forming the group and
throughout the period of 9- from 1961, to
1973, he was directed by an American, who was
a strategic director of Alpha 66, the secret
behind the scenes man. And in September of
1963 he used to meet with ah, Bishop on, at
various times and in various places. In
September of 1963, he met with Bishop in ah,
a man named Maurice Bishop was this fellow's
name, he met with Bishop in Dallas, and he saw
Bishop talking to a young man, whom he later
identified as Lee Harvey Oswald, Veciana did.

(SKETCH OF BISHOP)

JAMES EARL JONES
How did you identify Maurice Bishop?

GARETON FONZI

We had a sketch drawing from Veciana's
description at the time I was working for
Senator Schweiker who was on the ah, Church
Intelligence Committee, he had set up a
Kennedy Sub-Committee on the assassination,
and Senator Schweiker recognized the sketch as
one of the CIA officials who had testified
before the Church Committee.

JAMES EARL JONES
How do you feel the Committee followed up its
leads?

GAETON FONZI

It didn't, it didn't ah follow up the leads
especially in relation to the CIA. In the
turn, incase of the Morris Bishop incident, it
ah, did nothing at all to ah, confirm the fact
that Dave Atlee Phillips was infact Maurice
Bishop. ! d¢ Wil peesl tlis e ld. ”“:7 # WW{«,
m aniffpl b git "Qutip”id irtfe
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JAMES EARL JONES

Well as you said it seems that the House
Select Committee failed to follow up on it's
most promising and obviously the CIA, but they
did make an important contribution, they
concluded that Kennedy had been killed by at
least two gunmen as part of a comspiracy, and
they brought the CIA and Mafia assassination
plots out into the open. But five years
earlier, no one knew these plots existed, it
is the secret that ties the Kennedy
assassination to Watergate.

(GRFX)
NARRATOR
The connection of the Kennedy assassination to
Watergate.
(COMMERCIALS)

JAMES EARL JONES
There was a conspiracy to kill JFK, the US
Congress knew that in 1978, when the
acoustical evidence proved it to them. But
several people knew, or suspected it years
earlier.

(CLIPS)

JAMES EARL JONES V.O.
Lyndon Johnson and Earl Warren realized there
was a conspiracy to kill Kennedy.1Mgf~«1f%ﬁ?uo

(PTI)

FLETCHER PROUTY
I'm positive that Lyndon Johnson during that
week after Kennedy's death, realized how close
those bullets came to him, and what they
meant.

50.
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(CLIPS)

JAMES EARL JONES V.O.
Johnson was only two cars behind Kennedy, and
Colonel Prouty believes that fear is one of
the reasons that Johnson and Warren, even J.
Edgar Hoover, went along with the coverup.

(PTI)

FLETCHER PROUTY
I think all those men recognized right then
that the power of the bullets was very strong.

(CLIPS)

JAMES EARL JONES V.O.
The truth frightened them too much to let it
be revealed.

(PTI)

FLETCHER PROUTY
Nixon was in Dallas at the moment the
President was killed.

(CLIPS/DRAMATIZATION)

JAMES EARL JONES V.O.
He was there on Business, nothing to do with
the assassination, but years earlier, he had
been Vice President when S-Force was created.
He may very well have realized that the group
had been involved in the Kennedy
Assassination.

In 1968, Nixon became President, in 1972, one
of the most baffling mysteries in America
began, Watergate. It was a midnight break
into an office building in Washington.

(PTI)
People still don't understand what the

connection between the Watergate burglary was
and the assassination of President Kennedy.

51.
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.
(DRAMATIZATION) (,/w
-

JAMES EARL JONES V.O.
Five men broke into Democratic National
Headquarters, why? Possibly because the new
chairman Larry O'Brian might have gotten hold
of documents pertaining to S-Force.

(CLIPS/DRAMATIZATION)

These were no second rate burglars, most of
them had been involved in the early days of S-
Force, E. Howard Hunt, Frank Sturgis, Bernard
Barker, Sergio Gonzalez, and Eugeno Rolando
Martinez. These are high level intelligence
agents who went into Watergate. They needed
to get into Larry O'Brien's safe, they knew
what to look for.

The security officer called the police, but
the lookout for the burglars didn't realize
that the three hippies he saw were actually
undercover cops.

MAN #1
We're goin' up.

MAN #2
Freeze, get out of there.

JAMES EARL JONES V.O.
But before they were successful, they were
caught. And their capture lead to the first
resignation of an American President.

JAMES EARL JONES
Mr. Sheehan, who were the actual burglars?

52.
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DANIEL SHEEHAN AAAYW
The actual burglars, Rolando Martinez, and
Sergillio Gonzalez, and Bernard Barker and the
others, many of them were actual members of
the Ultra Secret S-Force, the political
assassination group that had been set up back
in 1960 when Richard Nixon had been Vice
President and when Mr. Bissell and the others
in the CIA had set up this ultra secret group
to assassinate Fidel Castro with the help of
Howard Hughes, and his lawyer, ah, Robert
Maheu. Matidu~ Wi Ml Yis 4’4’-49741 v

JAMES EARL JONES
Was Nixon one of the conspirators to kill
Kennedy? . . A
Ewt 4 bowy 4 fuv by % %Mﬁ “"
DANIEL SHEEHAN
No, it doesn't appear that that's true, it
appears that what he did is he suspected that
this group, that was this special group
designed to assassinate heads of state, may
well have done this and since he had been Vice
President when the group had been set up, and
the head of the 54-12 committee, that it could
lead back to him and generate a very bad
image.

JAMES EARL JONES
Mr. Marchetti, what can we learn from the
Watergate experience?

VICTOR MARCHETTI
Well, we can learn that ah, you have to have
much more tighter «control over secret
operations. The ah, CIA cannot be the secret
tool of the President of the United States,
there has to be oversight, and not just from
Congress but ah, from ah the American public.

JAMES EARL JONES
Mr. ah, Mr. Sheehan, everybody wants to know,
who's Deep Throat?

53.
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DANIEL SHEEHAN
Well, many, many people and, and remember
books the, the ah "Secret Coup" and others ,
have suggested that it was General Haig, ) 4""5”1_
Alexander Haig, but it was only in part Haig, - t,«u 3
he supplied a few documents as did Admiral JMJWW W

Jpomrah Bobby Ray Yeamas, but the key guy to, to deep

throat was Robert Bennet, who was Robert I""" frh‘/(
Maheu's assistant, remember Maheu was the man W? /t"‘ ,[L!-‘"
with Howard Hughes, who had set up the ,1,,("‘1 M.A’f‘,’ 4
politiecal assass:.natlon group back in 1960 ' ,.f &
working with the CIA and organized crime. ,} o=
That Robert Bennet is the man, who dellvere ' ”W{ g“"

the documents to ah, Bob Woodward. gt Iy

Rraell ‘1%”{_ SSEARL JONES

Well, Dam.el Sheehan isn't the only person
who's told us that Nixon's downfall was
orchestrated.

il ﬂTM
R w oty am e g2 bRt /,‘:’“rfr»f iy
TAMES EARL sonis V.0 i fhae 4 rod L
At first the Watergate break in posed »g{:;z 4
sorh i tgzee:ibt,:: iu:ju::;, B\}tathg a].l ﬂ}ranged M4 4{0 /
SRR 0 mJ i d It
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Nixon was building his * "“oln ""-"’"“'ru ol

i
intelligence agency, and I think this is why s J{I 4;‘?"!:1 r’i‘v/é
the other agencies CIa A, and the FBI and maybe ... ..o thm

even the Pentagon collaborated to brlng leon
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JAMES EARL JONES V. 0.4y e 4’%"‘" 4 sl 1
Nixon threatened the CIA. Nixon flredﬂﬁ‘ﬁe CfA 1 nli/t(ﬁ ,,,4',,;' F
director, Nixon threatened the status quo, daxﬂtdﬂf ""‘L’b
Nixon had to g0. Exactly nine years earlier, # Mhﬂ o
Kennedy had followed the same course. Kennedy "f"‘ >0
had threatened the CIA, Kennedy had fired the MW
CIA director, Kennedy had threatened the M&{J‘/
status quo. Exce%:& they used the 1o Lo ﬂuaﬁr
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(DRAMATIZATION/CLIP/GRFX)

NARRATOR
Next the group behind the conspiracy to
assassinate JFK.

(COMMERCIALS)

JAMES EARL JONES
There's little doubt that John Kennedy was
killed in a conspiracy, but two questions
remain, the first is, what really happened
that day in Dallas?

(DRAMATIZATION)

DAVE FERRIE
Forget Castro, we'll kill Kennedy, that's who
we'll kill Kennedy. )
T e doweld ude dcked TFH,
r LEE HARVEY OSWALD
You ain't never gonna get that shit.

DAVE FERRIE
Yeah, yeah sure we will, we'll, we'll kill
Kennedy and blame it on Castro, the whole
country will want to invade Cuba.

CLAY SHAW oy %
David. JFJesimn Fhat ao Htw iy, k2 D » ’Hf,

DAVE FERRIE
All we gotta do is get Kennedy in the open,
and then three teams, we'll get 'em in a
triangulation, a cross fire.

CLAY SHAW
David!

DAVE FERRIE s
W now ople wh an it. You kpow we do. 1 .
p?br m«fx??' ‘?Jl"m/ :&fé’m Aty wwz %rm-u ./»4“'1‘4“(/*1"”“%
JAMES EARL JONES V.O./aw yéief, Jadz lwstsbun ?r‘-f;ﬁ”*?‘é
Because of his ties to, to the CIA and the Md(j sty 9‘1/
Mafia, Ferrie probably did know of the

conspiracy that was taking shape. All but is
doubtful that he knew precisely abut S-Force.
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(PTI)

DANIEL SHEEHAN
The Z-R Rifle Program was an assassination
program. ..

(CLIPS)

DANIEL SHEEHAN V.O.
-..the Z-R Rifle Program had been involved in,
in assassinating Patrice LaMoomba, thiikﬁ
assassinated Triajeo. ;' "l = Traj.lly ey, d

(2TI)

FLETCHER PROUTY
That's the machinery, murder incorporated,
that's the people, infact they call ‘'em
mechanics.

(DRAMATIZATION)

FLETCHER PROUTY V.O.
You see a man on the phone that simply says
where, and they say ah, in the south, and
when, in the fall, and alright thank you and
they.

JAMES EARL JONES V.O.
And on November 22nd, it was to be for them,

just another assignment. It had rained
earlier that day. But by noon, it had
stopped.

(PTI)

FLETCHER PROUTY
You're dealing with people who are trained to
do this in the first place...

(DRAMATIZATION)

- l"ﬁ!.
what dees ;‘t'/'ué,nv—».,l N Lnd Aﬂu M.ciz:nf‘. %‘Mf&““‘

FLETCHER PROUTY V.O.ﬂ“
-.-they don't' need bonuses and pay they have
access, they area assured they can leave.
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(DRAMATIZATION/CLIPS)

FLETCHER PROUTY
With the proper equipment and with access to
the place, and with the parade route set up to
come right by where they are, at a very slow
pace, it's a cinch to kill the President, and
they did it.

(MAP/DRAMATIZATION/CLIPS)

JAMES EARL JONES V.O.
Kennedy's motorcade was arranged to make two
turns, taking him directly into a
triangulation. The first shot came from the
picket fence, it hit Kennedy in the throat.
The second shot came from the Dal-Tex
Building, next to the Book Depository, it
entered Kennedy's back. The third shot came
from the Southwest corner of the Book
Depository, seventh floor, it hit Connally,
the fourth shot came from the Dal-Tex, it
narrowly missed, hit the curb, wounding a
bystander. The fifth and sixth shots were
fired almost simultaneously, from the
depository and from the picket fence, both hit
Kennedy in the head, one from above, moving
him forward, then an instant later, one from
the front tOSSlng him back. One from above,
moving him forward, then and instant later
one from the front, tossing him back. h fre éaﬂ/r\ M“j¢
(z.,. R ,m(rwu{ twal o WA e .
AMES EARL JONES
*pﬁmz Now only one question remains, who ordered it.
f A7 Our experts believe those orders came not from
i 1Lyndon Johnson, not from J. Edgar Hoover, not
"from the CIA as an agency, or even the
Pentagon, but from a group of individuals, a
power elite, these people knew how to turn on
S-Force they knew how to turn S-Force against
their own President.
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(PTI)

DANIEL SHEEHAN
Look what's happened here, this group of quys
that we have developed over these years in
this ultra secret program to kill Castro has
killed the President because he betrayed them.

(PTI)

PETER DALE SCOTT
The story of the Kennedy assassination and the
story of other scandals that we've had in our
government are a kind of karma coming home, a
kind of retribution for what we did to other
governments.

(PTI/DRAMATIZATION)

FLETCHER PROUTY
This is Lyndon Johnson talkin' the President
of the United States, he said, we operate a
Murder Incorporated, Johnson said, we operate
it, he didn't say we used to operate it, he
said we operate it.

wul L Akt 0 paasfent Tl oht W Sbhes m;(ruf_

g
v § A

Wiy w0 A ‘?
(CLIPS/PTY) % I . , u«éiwfﬂ

PRI el N o ”’2;"%2{ TE e ) R
FLETCHER PROU 0. pdkang sl Caslic

Now for President Johnson to say, that there

was a Murder Incorporated involved in the

death of Kennedy, you can be sure he was not

talking about Lee Harvey Oswald, he knew what

he was talking about, and that's how Kennedy

was killed.

JAMES EARL JONES

We have discovered that hiring assassins is an
established procedure, a way of doing
business, and that we're not the only country
to do it. But in our case, this procedure was
turned against our own President, this special
operations unit, this group we have referred
to in this program as S-Force, it is their
very existence that is the key to the
conspiracy to assassinate JFK. Mr. Sheehan,
what can be done to stop S-Force?
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‘it ey
/ DANIEL SHEEHAN

Well one of the things James that we have to
do is, to have a thorough investigation of the
setting up of this group, who was in it, and
what crimes they've committed and hold them
responsible for it, and there needs to be a
thorough investigation by a special
prosecutor, to investigate their connection to
the assassination of President Kennedy and of
course to the Watergate burglary, to show that
it was their connection to this group and
Howard Hughes that was being looked for.

JAMES EARL JONES
Ah, Mr. Marchetti, how do we harness the
illegal covert operations of the CIA?

VICTOR MARCHETTI

Well, supposedly by law, mainly through
Congress, but right now there are two bills
before Congress that are designed to revise
the intelligence system, and they allow for
the same things to continue on. The President
is still allowed to have the right to and the
sole discretion to car-carry out covert action
without oversight.

JAMES EARL JONES
We have a telephone question, the caller is
Debbie from Clearwater.

(PHONE CALLER)

DEBBIE D. V.O.

Good evening, um, I recall when the
assassination took place that it was announced
that the files or the information about the
um, assassination would not be ah released,
why did the people of our country tolerate
that, and the secrecy of the files and the
information regarding the assassination at
that time?

TOTETTIT TR
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DANIEL SHEEHAN

Well the problem is that most of the American
people don't feel that we have anything to do
with decisions that are made by our
government, most people just come once every
four years and vote for a President that's
offered to us by the Republican or Democratic
party neither one of whom we're particularly
pleased by. The people have to learn to take
control and that's why they can call in and
demand that these files be reopened, that a
special prosecutor be assigned to investigate
the existence of this political assassination
group that was established back in 1960, back
when the President and Vice President
authorized political assassinations, this has
to be looked into, it has to be brought to
light, the American people have to take charge
of our government, that's why they allow
things to go on, the time is over to let this
stuff go on any longer.

JAMES EARL JONES
We'll take another «call, it's Rick from
Rockwell, your question please.

(PHONE CALLER)

RICK V.0O.
Hello?

JAMES EARL JONES ' -
Yes, Rick go ahead please.

RICK V.0.
Yes, I'd like to know why it's taken ah, so
long for this information and the truth ah, to
be exposed?
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VICTOR MARCHETTI

Well in the first place, it hasn't been
exposed yet, and I don't think it ever will
be. Secrecy in government is designed for one
purpose and one purpose only not to keep the
enemy or the opposition from knowing what's
going on but to keep the American people from
knowing what is going on. And all the
evidence that exists or might have existed
that would implicate ah, the government in
Kennedy's assassination, you can be sure that
evidence 1is now destroyed, so even if
everything is released now, the chances of
solving the Kennedy assassination and
attaching the blame to the guilty parties is
almost impossible.

JAMES EARL JONES
All through this program we've been offering
you an opportunity to vote on the question,
should all the government files be released
with no further review, we thought you'd like
to know the results of your votes, and we'll
do that in a few minutes.

(GRFX)

NARRATOR
Still to come, secrets from the KGB.

(COMMERCIALS)

JAMES EARL JONES

All through this show you've heard about a
conspiracy, you've heard people say that Lee
Harvey Oswald was set up as the fall quy,
wouldn't you like to know what the KGB says
about Oswald, meet a high ranking secret agent
from the KGB a man, never before seen on
television, Colonel, Olah- na, I'm gonna pass
on that one, his name, ah, in 1963, he was ah,
an officer in the Counter Intelligence in
Mexico and met with Oswald at the Russian
Embassy two months before the assassination.

QAUM%LM4L%wﬂW}fWﬁW b et
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(PTI)

was
What™ Al .cef maT

COLONEL OLEG NECHIPORENKO

When I met ah, Oswald in ah, Mexico City in
195- ah '63, the discussion was about the ah,
visa for Russia. Oswald's emotional,
emotional state was a very agitated, very
tensed, and ah, very nervous, I spoke ah, with
Oswald during our conversation and the second
visit I consider that he was in, in big
trouble, and something was very dangerous for
him. I consider that Jim Garrison
investigation is very important because ah,
it's an investigation is directed in ah, new
alliance ah activities of Oswald and my
personal opinion that this is a very, very
important place where maybe it's necessary to
repeat the investigation, I can see that, that
ah, was conspiracy, ah, which involved more
than only Lee Harvey Oswald.

JAMES EARL JONES
That was Colonel Niche Poranko. We know that
the Colonel has additional information about
the Kennedy assassination but due to his
highly sensitive nat%if, this is all we can
share at this time. W fum Ledine o)

We began this show nearly two hours ago, and
the response to our telephone question, hold
on please, there was something that came up
earlier, earlier Mr. Lewis you said that
Oswald was involved in a plot to kill Kennedy,

Oswald s osed to kill Kennedy? @
Jﬁ¥%¢nlluld1 ﬂ4€m.ﬂcﬁuz% What uts dved ad
RON LEWIS ~*% Aune "/
He knew there was a plot to kill Kennedy, but
he didn't want anything to do with it, ah but

eventually he became involved with them.

JAMES EARL JONES
Who was supposed to kill Kennedy? _
Thae e f’“ﬁgﬂ b 4 A .va . T unto Ju&? b fuuta
RON LEWIS' 270 9 fpnen Maswy | upfrd
Um, he told me that ah, Roscoe White was
suppose to kill Kennedy, he was to be one of
the trigger men.

i bicho b e
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JAMES EARL JONES
Thank you sir. I was gonna say we began this
show two hours ago, and the response to our
television, our telephone question has been...

(SLATE)
JAMES EARL JONES

...overwhelming, ninety-nine percent want the
files open, one percent to keep 'em closed.
Before we say goodbye, we have one more phone
number to tell you about, this time you won't
simply be voting, you'll be leaving your name,
address and phone number which will be
forwarded directly to your congressman, the
impact can be enormous and it is cheaper and
far easier than sending a telegram.

(SLATE)

NARRATOR

To contact your congressman and tell them that
you want all files released, call 1-900-288-
5JFK, you will be asked for your name, address
and phone number, calls cost $1 a minute and
will take an average of two minutes, callers
must be eighteen or older, this number will be
available until further notice.

JAMES EARL JONES

I want to thank all of our guest and everybody
helping to put this story together. Was
Kennedy a great President, or even a good one,
that is for history to determine. But his
death leaves us with a dilemma, do we as a
nation, want to deal with paid assassins,
today they might work for us, but tomorrow,
how can we know? We've been asked what is the
purpose of opening old wounds? Well, perhaps
the answer is for our children. We teach them
to tell the truth, to speak up when there's a
wrong, but in this case, those who tried to
speak up were silenced, and that is wrong.
Perhaps by opening the files, all the files,
we can clean the slate and start again, we can
only hope. Goodbye.
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(SLATE)

NARRATOR
To order your limited edition copy of the JFK
conspiracy, with the complete Zapruder film,
and more of our exclusive interview with
Oliver Stone, call 1-800-776-2800.

(COMMERCIAL ANNOUNCEMENTS/CREDITS)

(END)
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